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L ’article 19 és discutit pel D r. Marimon que no con

sidera just l’apartat V  d’aquest article.

D ’acord amb allo manifestât pel Dr. Marimon, que la 

ponencia accepta, s’aprova aquest article amb la següent 

esmena suprimir des de: “ a la Secció on resideixi” fins 

a “ atur forçôs” i substituir-ho “ pels metges sindicáis 

inscrits a aquesta C a ix a ” i continuant l’article des del 

paràgraf “ Aquesta quota... etc.” .

E l D r. M orales fa  observar com han d’ésser les ins- 

cripcions a aquesta Caixa. el D r. Mestres i Miquel, diu 

que es podría a fegir un article dient des de quan sera 

obligatori l’ingrés.

Sense haverse présentât cap esmena s’aproven els ar

ticles 20, 21, 22 i 23 i s ’acorda d’afegir-hi un nou ar

ticle que recull l ’observaciô feta pel D r. Morales. E l 

nou article dirà: “ A rt. 24. Quedaran compresos en el 

Reglament de la C aixa d’A tu r forçôs tots els nous con

tractes atorgats, dintre el termini d’un any tots els ac- 

tualment vigents” .

Am b aquest article queda aprovat el Reglament d’A tur 

forçôs. (Es publica tal com ha quedat aprovat a con

tinuado d’aquesta acta).

Es passa a la part V  de la ponencia de mutualitats. 

Es fa constar que la Secció Comarcal de Barcelona ha 

demanat s’inclogui a rúnica conclusiô d’aquesta part una 

proposiciô del D r. Morales, douant unes normes per a 

l ’organitzaciô de la Mutual itat del Sindicat que es pro

posa crear amb aquesta conclusiô.

La ponencia accepta la indicado de la Secció Comarcal 

de Barcelona.

El Dr. M orales proposa que no s’esperi l’Assemblea 

ordinaria de l’any vinent, sinó que es convoqui una e x 

traordinaria.

La proposiciô del D r. M orales és acceptada com a 

mociô que el Conseil recull i queda aprovada la conclu

siô única de l ’apartat V  i ùltim del projecte, amb el ben 

entés que ha estât acceptada la mociô del D r. M orales 

en el sentit que el Conseil estudiï urgentment l ’assumpte, 

nomeni la ponèneia i pugui posar-se a la práctica per 

les vies reglamentàries en el moment que cregui oportú 

segons les circumstàncies exigeixin.

Queda aprovat el dictamen de les entitats d’asseguran- 

ces sobre la salut. (Les conclusions aprovades es publi

quen a continuado d’aquesta acta).

Es passa a l’extrem  de l ’Ordre del Dia que tracta de 

Y Asscgnrança de V  elle sa.

Es llegeix una esmena a la totalitat, aprovada per una- 

nimitat a la Secció Comarcal de Barcelona.

Una altra esmena de la Secció Comarcal de M atarô 

que també afecta a la totalitat.

I, finalment, es llegeix una tercera esmena que presen

ten els Drs. Sicart, Maseras, Riba, Trcnchs i Pujadas, 

ponents de Vellesa, en la quai es fa  constar que el po-

nent Dr. M asriera no ha volgut signar-la i que 110 ha 

pogut èsser consultai l ’altro ponent D r. Figa.

Es llegeix una carta del Dr. Figa, on en excusar la 

seva no assistència a l ’Assemblea, manifesta la seva bona 

voluntat perqué s’arribi a una solució del projecte de 

Vellesa.

Les esmenes de M ataró i Barcelona es discuteixen 

conjuiitament per coincidir en no admetre el projecte, 

es declara que s’ha de considerar intangible i’estructu- 

ració actual del Sindicat i en proposar que els interes- 

sats en la Vellesa facin, si ho creuen convenient, nous 

estudis, però sempre independent de la Mutual.

El D r. Cambra defensa l’esmena reforgant els argu- 

ments de la proposició.

El Dr. Sicart intervé, coinenga protestant que es per- 

sonalitzi el projecte, dient-ne bases presentades per eli 

quan són bases aprovades per la Comissió presidida pel 

Dr. Pujadas.

El D r. Pujadas fa signes afirmatius.

Continua el Dr. Sicart, dient que la idea de qué la 

Secció de Vellesa tingui relació amb la invalidesa ja  era 

en el projecte anterior, al qual eli no intervingué, pro

jecte que va èsser aprovat per unanimitat pel Consell del 

Sindicat. Creu que no ha d’ésser aprovada l ’esmena de 

Barcelona, de la qual liegeix un extrem que eli creu que 

és una resolució poc airosa, i amb certa tendència con

trària al projecte en si.

Per això, diu que 5 ponents demanen nue s’estudii més 

i es porti a una Assemblea extraordinària, car l ’asumpte 

s’ho val. Creu que una cosa d’aquesta importància s’ha 

de tractar a fons i no s’ha de defugir, sinó discutir-la 

anxplament.

L a Presidencia demana que l ’Assemblea es manifesti 

si es creu capacitada per a discutir en aquest moment 

el projecte de Vellesa i, per tant, si ara el pren en con

siderado.

Torna a intervenir el Dr. Sicart per a dir que no de- 

mana altra cosa que ajornar l ’estudi perqué es pugui 

fer amb tota plenitud i consciència.

El Dr. Cambra insisteix en defensar la proposició de 

la Secció Comarcal de Barcelona. Dient que ells també 

volen resoldre la vellesa, però que volen que avui es 

declari que no s’ha d’involucrar amb la Secció d’Inva

lidesa de la Mutual, car si es tornessin a fer estudis 

sobre aquesta base, quan fos fet s’hauria de tornar a 

manifestár la disconformitat amb qué s’involucrin les 

dues coses. Diu que acceptaria l’esmena o proposició que 

han presentai la m ajoria de ponents si quedés ben clara 

la manifestado que eli ha demanat.

A  preguntes de la Presidencia, s’acorda, per unanimi- 

tat, no prendre en considerado l ’estudi en l’Assemblea 

d'avui del projecte de Vellesa.

A  continuació es passa a discutir la proposició que ha 

presentai pari de la ponència. Es torna a llegir i la Pre-


